
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 14 juni 2017 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.. 

 

Afspraken en planning 

 

Onlangs heeft er weer een LTA-overleg plaats gevonden met wethouder De Rook. De 

wijzigingen en nieuwe afspraken die daaruit voortkomen zijn in de LTA verwerkt. 

Binnenkort zijn er ook gesprekken met de wethouders Van Keulen en Gijsbertsen. 

 

Conformstukken  

 

Alle drie de stukken op de conformlijst betreffen wensen en bedenkingen procedures. Met 

betrekking tot de concept-begroting van de ARCG kan – gezien het feit dat geen enkele 

fractie om bespreking heeft verzocht – worden geconstateerd dat de raad het advies van het 

college volgt om geen zienswijze kenbaar te maken.  

 

Met betrekking tot de beide stukken over het openbaar busvervoer waren er wel 

bespreekverzoeken, maar in de ogen van de agendacommissie te weinig om hieraan gehoor 

te geven. Mochten er daadwerkelijk wensen en/of bedenkingen leven die volgens u bij 

het OV-bureau zouden moeten worden ingebracht, dan verzoeken wij u die schriftelijk 

bij de griffie in te dienen, uiterlijk 10 juni a.s.. Vervolgens kan nagegaan worden in 

hoeverre er draagvlak is om deze daadwerkelijk namens de raad in te dienen. Voor de goede 

orde, het betreft hier dus de ontwerp-begroting 2018, de voorgenomen wijziging 

dienstregeling 2018 en het ontwerp-PvE concessie openbaar busvervoer 2020. 

 

Hondenbelasting 

In uw vorige vergadering heeft de fractie van 100% Groningen verzocht om agendering van 

de antwoorden op hun schriftelijke vragen inzake de hondenbelasting. Zij hebben hier 

inmiddels ook bespreekpunten bij aangeleverd. De fractie vindt het niet uit te leggen dat 
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hondenbezitters meer gemeentelijke belasting moeten betalen dan anderen terwijl de 

opbrengsten niet worden ingezet voor het hondenbeleid. Met het oog op de komende 

herindeling wil men hierover in gesprek met het college en de overige fracties. Het college 

heeft in de antwoorden aangegeven het voor die discussie nog te vroeg te vinden, maar de 

fractie is het daar niet mee eens. Eén van de ideeën die men wil bespreken is om in de 

algemene middelen een bedrag voor hondenbeleid te reserveren dat ongeveer gelijk is aan de 

opbrengst van de hondenbelasting, om op die manier meer draagvlak te krijgen voor deze 

belasting. 

Inrichtingsplan A-straat, Brugstraat, Munnekeholm 

In het kader van de begin vorig jaar vastgestelde Binnenstadsvisie (het raadsvoorstel spreekt 

per abuis over 24 februari jl., moet zijn 24 februari 2016) wordt zoals bekend eerst de 

westzijde van de binnenstad aangepakt. Eerder heeft de raad daartoe het inrichtingsplan 

Bussen over West vastgesteld (29 juni 2016), met de nieuwe centrumhalte bij de 

Westerhaven, waaraan inmiddels wordt gewerkt. Apart is ook gesproken over de pilot 

Alternatief Vervoer West (april 2017). Vervolgstap is nu de vaststelling van het 

inrichtingsplan voor de A-straat, de Brugstraat en de Munnekeholm. Hierin wordt ruimte 

teruggegeven aan de voetganger, en richting gegeven aan het spreiden van de fietsers, het 

verlagen van de snelheid van de fietsers en het aanpassen van het gemotoriseerde verkeer 

aan de nieuwe omstandigheden (voor zover dat verkeer nog in A-straat en Brugstraat komt). 

Het voorstel is voor bespreking aangevraagd door vrijwel alle fracties (m.u.v. VVD en 

PvdD). 

 

Projectplan Stadspark 

Dit plan behelst de medewerking aan het herstellen van de waterhuishouding en riolering in 

het Stadspark. Het gaat m.n. om het baggeren en verbreden van de watergangnen en sloten, 

het vernieuwen van duikers en het herstel van bos- en fietspaden. Op een aantal plaatsen 

komen natuurvriendelijke oevers. E.e.a. gaat wel ten koste van een groot aantal bomen en de 

nodige houtopstanden. Er wordt gekozen voor een compensatie met slechts 9 bomen i.c.m. 

ecologische maatregelen. Kwantitatieve compensatie wordt niet wenselijk geacht omdat 

meer openheid juist een doel is van dit project. 

Het voorstel is voor bespreking aangevraagd door D66, SP, PvdA, GroenLinks en Partij 

voor de Dieren. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


